
Protokół Nr XXX/21 

 

z XXX Sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity z dnia 30 września 2021 r.  

  

 

Początek posiedzenia    - godz. 12:00 

Zakończenie     - godz. 15:50 

Lista obecności radnych   - zał. nr 1 

 

Ad. 1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła XXX 

Sesję Rady Gminy Dywity. Przywitała obecnych na sesji p. Daniela Zadwornego – Wójta,  

p. Waldemara Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika Gminy. Zgodnie 

z listą obecności stwierdziła quorum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał. Na 

stan 15 radnych ustawowego składu Rady w chwili otwarcia sesji uczestniczyło 12 radnych. 

Lista obecności stanowi zał. nr 1i 2  do protokołu.  

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

Brak wniosków.  

 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

4. Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu gminy Dywity za I półrocze 2021 roku. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2021 – 2028. 

6. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2021 r. 

7. Uchwała w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek 

organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Dywity. 

8. Zmieniająca uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania 

własnego Powiatu Olsztyńskiego. 

9. Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej.  

10. Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej.  

11. Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej.  

12. Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej.  



13. Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej.  

14. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Dywity z przeznaczeniem na 

dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych  przy 

zabytku nieruchomym w Bukwałdzie, gmina Dywity. 

15. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w Kieźlinach przy 

ulicy Domagały. 

16. Zmieniająca uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla północnej części terenu Gminy Dywity w 

obrębach geodezyjnych Sętal, Nowe Włóki i Plutki. 

17. Zmieniająca uchwała w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy do 

Zgromadzenia Warmińskiego Związku Gmin. 

18. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Dywity.  

19. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

20. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do 

protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem protokołu 

z XXIX  sesji Rady Gminy Dywity – bez czytania? 

Obecnych było 12 radnych. 

Za przyjęciem  - 12 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 12  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, 

Zbigniew Glezman) 

 

Protokół Nr XXIX/21 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 30-06-2021  r. został przyjęty – 

załącznik nr 3 

 

 



Ad. 3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – oddaje głos P. Wójtowi  

Wójt Daniel Zadworny i przewodnicząca Rady Gminy Dywity Agnieszka Sakowska-

Hrywniak podziękowali oficjalnie Andrzejowi Ejma i Mirosławowi Czaplińskiemu, 

pomysłodawcom i głównym organizatorom jubileuszowego V maratonu rowerowego Warnija 

- Szlakami Warmii 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity -  przedstawił informację w sprawie pracy 

między sesjami okresie  

      30.06.2021 r. do 29.09.2021 r. - załącznik nr 4 do protokołu. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania do informacji? 

- p. Magdalena Kilkowska - moje pytanie dotyczy działki nr 666/2 w obrębie Różnowo, która 

właśnie znajduje się za pętlą autobusową, na tak zwanym Różnowo Osiedle. Czy były w 

ogóle kiedykolwiek rozważania żeby tą działkę jednak pozostawić w zasobie gminnym na 

ewentualne przyszłe wykorzystanie? 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity -  Nie, my tego nie rozważaliśmy dlatego, że 

kierujemy się zapisami planu miejscowego. Jeżeli chodzi o zasób gminny to mamy w 

Różnowie, Nowym Rożnowie ale i na granicy Stare -Nowe, parę działek takich, które są w 

zasobie i są do wykorzystania.  

 

Ad. 4. Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu gminy Dywity za I półrocze 2021 roku. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – sprawozdanie omawiane było na komisji budżetu, czy 

są pytania? 

- Brak pytań  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje sprawozdanie z realizacji 

budżetu gminy Dywity za I półrocze 2021 roku. 

 

Ad. 5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2021 – 2028. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

https://www.facebook.com/DanielZadwornyDywity/?__cft__%5b0%5d=AZWVD638qKI_uWaqWVXZdy0s1XfV2HDZz1P4F0AehXs3Yr9mzDzNHhtEQF4Tsb1YtEE69_ENmOUUovJSB14VJ5V4xSTa2HkstgwV1A8frkt_ZXUf1PGv3tH3Wy4CstBcJTwxA6o13fDynFhoIFYLRiFi&__tn__=kK-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=100011488650104&__cft__%5b0%5d=AZWVD638qKI_uWaqWVXZdy0s1XfV2HDZz1P4F0AehXs3Yr9mzDzNHhtEQF4Tsb1YtEE69_ENmOUUovJSB14VJ5V4xSTa2HkstgwV1A8frkt_ZXUf1PGv3tH3Wy4CstBcJTwxA6o13fDynFhoIFYLRiFi&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=100011488650104&__cft__%5b0%5d=AZWVD638qKI_uWaqWVXZdy0s1XfV2HDZz1P4F0AehXs3Yr9mzDzNHhtEQF4Tsb1YtEE69_ENmOUUovJSB14VJ5V4xSTa2HkstgwV1A8frkt_ZXUf1PGv3tH3Wy4CstBcJTwxA6o13fDynFhoIFYLRiFi&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/andrzej.ejma.7?__cft__%5b0%5d=AZWVD638qKI_uWaqWVXZdy0s1XfV2HDZz1P4F0AehXs3Yr9mzDzNHhtEQF4Tsb1YtEE69_ENmOUUovJSB14VJ5V4xSTa2HkstgwV1A8frkt_ZXUf1PGv3tH3Wy4CstBcJTwxA6o13fDynFhoIFYLRiFi&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/mirek.cz.9003?__cft__%5b0%5d=AZWVD638qKI_uWaqWVXZdy0s1XfV2HDZz1P4F0AehXs3Yr9mzDzNHhtEQF4Tsb1YtEE69_ENmOUUovJSB14VJ5V4xSTa2HkstgwV1A8frkt_ZXUf1PGv3tH3Wy4CstBcJTwxA6o13fDynFhoIFYLRiFi&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/szlakamiwarmii/?__cft__%5b0%5d=AZWVD638qKI_uWaqWVXZdy0s1XfV2HDZz1P4F0AehXs3Yr9mzDzNHhtEQF4Tsb1YtEE69_ENmOUUovJSB14VJ5V4xSTa2HkstgwV1A8frkt_ZXUf1PGv3tH3Wy4CstBcJTwxA6o13fDynFhoIFYLRiFi&__tn__=kK-R
https://www.facebook.com/szlakamiwarmii/?__cft__%5b0%5d=AZWVD638qKI_uWaqWVXZdy0s1XfV2HDZz1P4F0AehXs3Yr9mzDzNHhtEQF4Tsb1YtEE69_ENmOUUovJSB14VJ5V4xSTa2HkstgwV1A8frkt_ZXUf1PGv3tH3Wy4CstBcJTwxA6o13fDynFhoIFYLRiFi&__tn__=kK-R


- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity na lata 2021 – 2028, 

poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magalena Kilkowska, 

Janusz Jędrzejewski) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2021 – 2028, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXX/276/21 – 

stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. 6. Uchwała w sprawie uchwalenia zmian do budżetu Gminy Dywity na 2021r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmian w budżecie Gminy Dywity na 2021r., poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magalena Kilkowska, 

Janusz Jędrzejewski) 



Uchwała w sprawie uchwalenia zmian do budżetu Gminy Dywity na 2021r., została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXX/277/21 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. 7. Uchwała w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek 

organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisję 

budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

finansowej jednostek organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Dywity, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magalena Kilkowska, 

Janusz Jędrzejewski) 

Uchwała w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek organizacyjnych 

zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Dywity, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXX/278/21 – stanowi zał. nr 7 

do protokołu. 

Ad. 8.  Zmieniająca uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania 

własnego Powiatu Olsztyńskiego.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 



- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity - kwotę, którą tutaj będziemy przekazywać 

Powiatowi to jest 2194541 zł i 86 gr. to jest nasz gminny udział w dużej pętli w tym roku, 

raz Państwo tą uchwałę podejmowaliście na mniejszą kwotę.  Powiat wystąpił z wnioskiem 

o zwiększenie z racji pewnych robót dodatkowych, zgodziliście się, jak rozmawialiśmy na 

komisji i warto o tym wskazać bo mieszkańcy powinni wiedzieć, że mamy swój udział, 

dobry udział finansowy, właśnie w realizacji dużej pętli. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej na realizację zadania własnego Powiatu Olsztyńskiego, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magalena Kilkowska, 

Janusz Jędrzejewski) 

Zmieniająca uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania 

własnego Powiatu Olsztyńskiego, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXX/279/21 – 

stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. 9. Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję społeczną. 

- p. S.Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 



przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magalena Kilkowska, 

Janusz Jędrzejewski) 

Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXX/280/21 – stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

Ad. 10. Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję społeczną. 

- p. S.Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magalena Kilkowska, 

Janusz Jędrzejewski) 

Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXX/281/21 – stanowi zał. nr 10 do protokołu.  

Ad. 11. Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję społeczną. 



- p. S.Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magalena Kilkowska, 

Janusz Jędrzejewski) 

Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXX/282/21 – stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Ad. 12. Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję społeczną. 

- p. S.Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magalena Kilkowska, 

Janusz Jędrzejewski) 

Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXX/283/21 – stanowi zał. nr 12 do protokołu.  



Ad. 13. Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję społeczną. 

- p. S.Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magd alena Kilkowska, 

Janusz Jędrzejewski) 

Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXX/284/21 – stanowi zał. nr 13 do protokołu.  

Ad. 14. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Dywity z przeznaczeniem na 

dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych  przy zabytku 

nieruchomym w Bukwałdzie, gmina Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był 

omawiany na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję budżetu 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy 

Dywity z przeznaczeniem na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót 

budowlanych  przy zabytku nieruchomym w Bukwałdzie, gmina Dywity, poddaję pod 

głosowanie. 



Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 11 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Magdalena Kilkowska, Janusz Jędrzejewski) 

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Dywity z przeznaczeniem na 

dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych  przy 

zabytku nieruchomym w Bukwałdzie, gmina Dywity, została podjęta i zarejestrowana 

pod Nr Nr XXX/285/21 – stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

Ad. 15. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w Kieźlinach przy ulicy 

Domagały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był 

omawiany na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak –  proszę o opinię komisję inwestycji. 

- p. Krzysztof Kulas – komisja inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w 

Kieźlinach przy ulicy Domagały, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 11 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Magdalena Kilkowska, Janusz Jędrzejewski) 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w Kieźlinach przy 



ulicy Domagały, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXX/286/21 – stanowi zał. nr 

15 do protokołu. 

Ad. 16. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla północnej części terenu Gminy Dywity w obrębach 

geodezyjnych Sętal, Nowe Włóki i Plutki. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był 

omawiany na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak –  proszę o opinię komisję inwestycji. 

- p. Krzysztof Kulas – komisja inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla północnej części terenu Gminy 

Dywity w obrębach geodezyjnych Sętal, Nowe Włóki i Plutki, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 11  radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 9 

przeciw      - 1(Danuta Kryszałowicz) 

wstrzymało się od głosu    - 1 (Bogumiła Kamińska) 

Za podjęciem zagłosowało - 9 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Krzysztof 

Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Pszczoła Dorota, 

Magdalena Kilkowska, Janusz Jędrzejewski) 

Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla północnej części terenu Gminy Dywity w 

obrębach geodezyjnych Sętal, Nowe Włóki i Plutki, została podjęta i zarejestrowana pod 

Nr XXIX/287/21 – stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

Ad. 17. Zmieniająca uchwała w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy 

do Zgromadzenia Warmińskiego Związku Gmin. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – w związku z rezygnacją 

jednego radnego musimy wybrać na to miejsce osobę kolejną, także bardzo do zgłaszania 

kandydatur.  

Ja bym proponowała członka Komisji Społecznej, Panią Danutę Kryszłaowicz. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy radna Danuta 



Kryszałowicz wyraża zgodę? 

- p. Danuta Kryszałowicz - Wyrażam zgodę. Dziękuję za zgłoszenie mojej kandydatury. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są jeszcze jakieś 

kandydatury? 

Brak kandydatur 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Zmieniającą uchwałę w sprawie wyznaczenia 

dodatkowego przedstawiciela Gminy do Zgromadzenia Warmińskiego Związku Gmin, 

poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 11  radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 11 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Magdalena Kilkowska, Janusz Jędrzejewski) 

Zmieniająca uchwała w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy do 

Zgromadzenia Warmińskiego Związku Gmin, została podjęta i zarejestrowana pod Nr 

XXX/288/21 – stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

Ad. 18. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był 

omawiany na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję skarg, wniosków i petycji. 

- p. Urszula Derlacz – odczytała uzasadnienie do uchwały, komisja uznała skargę jako 

bezzasadną. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie 

Wójta Gminy Dywity, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw      - 0 



wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 11 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota ) 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Dywity, została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXX/289/21 – stanowi zał. nr 18 do protokołu. 

Ad. 19. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

-p. Renata Kaszubska - Może pytanie nie ale dzisiaj wiele spraw w informacji Pana Wójta 

zostało poruszonych takich, które bardzo, że tak powiem wzburzały mieszkańców Kieźlin. Za 

tą wyczerpującą informację bardzo dziękuję a dotyczy to właśnie budowy ronda. Mieszkańcy 

Kieźlin obawiali się, że zostanie całkowicie zamknięty ruch i cały ruch zostanie skierowany 

przez Kieźliny,  ale po wysłuchaniu wyjaśnień na pewno wielu mieszkańców będzie 

spokojniejszych. Dziękuję bardzo. 

 

-p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy - Jeżeli mogę jeszcze uzupełnić właśnie odnośnie tych 

obaw . Organizacja ruchu została nam przesłana przez firmę Strabag ale wiem, żeona też była 

wysyłana do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych w celu uzgodnienia ale także do miasta, 

do Zarządu Dróg Mostów i Zieleni też żeby te rozwiązania, które zostaną przyjęte były jak 

najmniej uciążliwe. I można powiedzieć, że rzeczywiście w tym pierwszym etapie czyli w 

tym roku to co będzie się działo, powinno być prawie nie uciążliwe natomiast później czyli 

już na wiosnę przyszłego roku rzeczywiście będziemy jakby tak objeżdżać plac budowy od 

strony cmentarza no i nieco inaczej wjeżdżać na Osiedle Sterowców. No ale tak jest w 

organizacji, my na naszej stronie internetowej i na Facebooku załączyliśmy mapki z tej 

właśnie organizacji ruchu, którą dostaliśmy od firmy, także jak ktoś będzie zainteresowany 

żeby sobie też na mapie popatrzeć jak ta organizacja ruchu będzie wyglądała, to zachęcam po 

prostu do wejścia też na stronę internetową. 

-p. Magdalena Kilkowska - Wspominał Pan w informacji z prac pomiędzy sesjami, że zostały 

przeprowadzone badania w naszej komunikacji publicznej tych potoków podróżnych i czy 

znamy termin kiedy możemy spodziewać się po prostu wykonania już tej opinii, analizy? 

Kiedy ona do nas może dotrzeć? 

-p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy - No nie odpowiem szczegółowo na to pytanie bo nie 

znam tego terminu a jak dopytywałem pracowników referatu to też jeszcze nie byli w stanie 

jakby udzielić tej odpowiedzi bo zlecenie było wykonane przez firmę zewnętrzną.  

- p. Danuta Kryszałowicz - Ja w takiej prozaicznej sprawie ale ważnej dla mieszkań ponieważ 

pętla w Dywitach jest takim miejscem przesiadkowym z komunikacji gminnej do tych 



autobusów komunikacji miejskiej i często mieszkańcy tych wiosek, które korzystają z tej 

komunikacji muszą tu poczekać na tej pętli. Mieszkańcy zgłaszali mi już taką potrzebę żeby 

tu powstała jakaś forma takich toalet publicznych. 

-p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy - Jeżeli mogę się odnieść to bardzo słuszna uwaga ale 

obecnie jesteśmy także na etapie projektowania zagospodarowania tej działki. Jest to 

uwzględnione, myślę, że Pani sołtys szerzej co nieco powie bo jest tutaj głównym 

prowadzącym tą inwestycję w ramach funduszu sołeckiego i miejmy nadzieję, że właśnie ten 

problem rozwiążemy. 

-p. Urszula Derlacz - przystępujemy jako sołectwo do zabudowy centrum Dywit. Myślę, że 

wykonawca już wejdzie w następnym tygodniu. Będzie tak naprawdę zagospodarowany cały 

teren w centrum więc tam za przystankiem do terenów zielonych, do samego końca za tymi 

sklepikami małymi i również plan zagospodarowania uwzględnia to, że zostanie 

zamontowany ToiToi na stałe, także na pewno będzie to uwzględnione. Będą wydzielone 

miejsca parkingowe. Myślę, że będzie to bardzo ładnie zagospodarowane. 

 

Przewodnicząca zamknęła XXX/21 sesję Rady Gminy Dywity. 
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